
 
 
 
 

 
 
Mötesprotokoll för Alpina kommittén 2014-05-17 
 
 
Plats: Arken Konferens & Elite - Örnsköldsvik 
Tid: 09.00 
Närvarande:  Jonas Lundkvist FV,  

Patrik Näslund Kramfors AK  
Lisa Jacobsson Skulebergets AK, Ulrika Westin Skulebergets AK  
Anders Hjorth Härnösands AK, Tommy Larsson Härnösands AK 
Roger Svensson Sollefteå AK 

 
 

1. Mötes Öppnade 
Ordförande Jonas Lundkvist öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Patrik Näslund valdes till sekreterare och Anders Hjorth till justeringsman. 
 

3. Föregående protokoll  
Föregående protokoll gick igenom och godkändes. 
 

4. Information regionsmöte i Hamra 
Anders Hjorth delgav kommittén information från regionsmötet i Hamra. Se bilaga. 
 

5. Information distriktsledare säsongen 2012/2013 
U12 – Anders Hjorth berättade lite om årets säsong. 
Positivt med gemensamt ÅSF-läger där ungdomar från alla föreningarna får träffas och lära känna 
varandra.  
Fina resultat på finalerna i Sollefteå. 
U14 – Ingen ledare närvarande. Men enligt rykten ett mycket bra arrangemang i Arvidsjaur.  
Ett stort beröm och stor eloge till Hardy Bengtsson som hållit i trådarna för Ångermanland. Bra mat 
och boende för barn och föräldrar, fina jackor till barnen och trevligt med ”fredagsmyskorgar till 
stugorna”.  
U16 – Lisa berättade lite om årets säsong.  
Organisationen och informationen inom Ångermanland har upplevt varit lite si och så.  
Mycket bra prisbord och tävlingsorganisation på finalen i Vemdalen. 
Alla grupper – Man upplever att kostnaderna för att åka iväg på läger, tävlingar och framförallt 
finalerna börjar rusa iväg. Detta måste ses över av alla inblandade, som förbundet, regionen, 
distriktet och klubbarna.  
Alla ska ha råd att vara med!  
Kanske ska man hitta tillbaka till tiden då alla ungdomar och familjer gemensamt ska bo och äta på 
en skola?  
Verksamhetsberättelse från resp. distriktledare ska vara inlämnat till ÅSF i god tid innan Årsmötet i 
höst. (Årsmötet: 15 Oktober Kl.18.30 Gålsjöbruk) 
 
 
 
 



 
 

 
6. Distriktledare/Tränare. Policy 

Efter att regionen och distriktet har problem med att det finns föräldrar som ej kan sköta sitt intag av 
alkohol så har man beslutat att införa nolltolerans beträffande alkohol i samband med läger och 
finaler.  
En alkoholpolicy för klubbarna i Ångermanland kommer att upprättas. (Förslag: Se bilaga från 
Härnösand AK) 
 
 

7. Ekonomi 
Ej Klart! 
 

8. Distriktsledare 2014/2015 
U 16 Hardy Bengtsson FV - Klar, Mathias Moström Sollefteå AK - ? 
U 14 Anders Hjorth Härnösands AK - Klar, Ulrika Westin Skulebergets AK - Klar 
U 12 Tommy Larsson Härnösand AK - Klar, Per Hallin Kramfors AK - ? 
 
Om nån av de föreslagna ledarna tackar nej så måste klubbarna hjälpas åt att ta ansvar att 
distriktsledare för resp. åldersgrupp tillsätts. 
 
 

9. Tävlingsprogram 2014/2015 
 

LVC - Ångermanland 
Lör,Sön  V.2  Fartträning  + Tävling   2xSG 
Lör  V.4 Kramfors    SL/GS 
Lör  V.5 FV     SL/GS 
Lör  V.7 Härnösand    SL/GS 
Kvällstävling V.8 Skule    GS 
Måndagkväll V.9 Kramfors   SL 
 
Final U12 V.12 Medelpad 
Final U14 V.10 Duved 
 
Lör,Sön V.11 el. V.13 Latbergstrofen   GS/SL 
 
USM-kval 
17-18/1  V.3 Där USM kommer att köras 2xGS 
4-8/2  V.6 Där USM kommer att köras Fart 
21-22/2  V.8 ÖFS    2xSL 
14/15/3  V.11 Nolby/Sundsvall   GS/SL 
 
USM-Final V.13 Sälen el.Funäsdalen 
 
Note. till regionen Om USM-Finalen blir i Sälen så tycker inte Ångermanland att kval-

tävlingarna V.3 och V.6 skall förläggas där.  
Vem inom regionen har kommit med detta förslag?  
Ökade kostnader för de som skall delta? 
Finns funderingar inom Ångermanland på om Funäsdalen verkligen är 
lämpligt ställe för fartgrenarna, med tanke på alla olyckor som hänt där de 
senaste åren?  

 
 
 



 
 

 
10. Lägerverksamhet 2014/2015 

Lör-Sön  Hösten  Barmarksläger i Skule. (ev. övernattning) U12,U14,U16 
Tors-Sön V.47  ÅSF-läger Vemdalen el. Klövsjö   U12,U14,U16 
 
28-30/11 V.48  Regionsläger     U15-U16 
1-4/12  V.49  Skolningsläger 1    U16 
22-25/1  V.4  Skolningsläger 2    U16 
 
 

 
11. Ny Ordförande i AK 

Jonas Lundkvist sitter kvar tillsvidare. En förfrågan till Pierre Hedin kommer att göras. 
 
 
 

12. Övriga Frågor 

 Ersättningsreglerna för distriktsledarna måste ses över. I dagsläget kan reglerna tolkas på 
olika sätt. Jonas Lundkvist tittar över dagens bidragsregler och kommer med ett nytt 
förslag/utkast till nästa möte.  

 Deltagandet på AK-mötena av de Alpina föreningarna i Ångermanland. Måste vi införa ett 
bötesbelopp på de föreningar som ej närvarar med minst två personer per möte? 

  
13. Nästa Möte 

Jonas Lundkvist återkommer om dag, tid och plats. 
 

14. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 
 

Sekreterare    Justerare 
 
 
______________________   _____________________ 
Patrik Näslund   Anders Hjorth 


